
 

 

ZÁPIS Z KOMISE KULTURY A ZAHRANIČNÍ SPOLUPRÁCE 

Číslo jednání:    7/2023 

Datum ukončení hlasování per rollam:   18.10.2023 

Předseda:      MgA. J. Weberschinke 

Členové:  P. Ciboch,  D. Fiala,   BcA. J. Philipp,  R. Beránková, DiS.,  

    Mgr. P. Růžička, DiS. MBA 

Na vědomí:     Mgr. L. Stýblo 

Omluveni:     / 

Nepřítomen:     / 

Zapisovatel:     J. Keilová 

 

Program 7. jednání: 

 

bod č. 1 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                 Bohemia patchwork klub, z.s. – per rollam 

 

- K projednání došlé žádosti a následnému hlasování formou per rollam vyzval pan 

předseda MgA. Jiří Weberschinke členy KKZS dne 7.9.2023. Po vyjádření všech členů 

komise k podané žádosti byl členům KKZS rozeslán návrh usnesení: Komise KKZS 

doporučuje RMČ Praha 20 schválení žádosti Bohemia patchwor klub, z.s. v plné výši. 

 

- Hlasování per rollam: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

Bod č. 2 – Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

      Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. – per rollam 

 

- Pan předseda Weberschinke vyzval členy komise k prostudování předložené žádosti a 

k následnému vyjádření případných připomínek. Po prostudování podkladů všemi 

členy KKZS těmto následně předložil návrh usnesení:  

a) Komise doporučuje radě schválení žádosti v těchto bodech: 

- materiálové náklady ve výši 28.350 Kč na  pouze v případě, pokud žadatel doplní 

nezbytné konkrétní údaje žádosti (literatura a deskové hry - seznam s názvy a počty 

knih a her; vyráběcí materiál - seznam a množství materiálu, popis činnosti, ke 

které je materiál určen, počet účastníků, které se budou činnosti účastnit a jaký 

bude výsledek činnosti a s jaký bude mít výsledek přínos pro obyvatele H. Počernic) 

- nemateriálové náklady  ve výši 9.800 Kč 

 

b) Komise nedoporučuje radě schválení žádosti v těchto bodech:  

- materiálové náklady ve výši 3.150 Kč na vrbové proutky, jelikož vrb má naše 

městská část mnoho a není třeba je kupovat. 

- nemateriálové náklady ve výši 20.720 Kč na vstupné na kulturní akce, protože tato 

položka nemá žádný přínos pro obyvatele Horních Počernic 



 

 

 

- Hlasování per rollam dle bodu 2a): pro – 4, proti – 0, zdržel se – 2 

Komentáře členů komise žádosti Junáka: 

 

1) Petr Růžička: “Je to pro mě zklamání, protože bych rád tuto dotaci podpořil v plné výši, 

nikoliv stanovisko ostatních členů komise, se kterým se neztotožňuji.” 

 

2) Jiří Weberschinke: “Nedoporučuji radě, resp. zastupitelstvu schválení žádosti v dílčí výši 

20.720 Kč určené na vstupné na kulturní akce dle rozpočtu žádosti. Domnívám se, že finanční 

podpora individuálních návštěv kina, divadla, výstavy či jakékoli jiné kulturní události by 

neměla být hrazena z veřejných prostředků naší městské části, protože se jedná pouze o 

uspokojení individuálních (i když kulturních) potřeb malé skupiny lidí bez zjevného přínosu a 

přidané hodnoty pro obyvatele Horních Počernic anebo městské části jako celku. Zároveň se 

obávám vytvoření precedensu - bude v budoucnu naše městská část podporovat všechny 

grantové žádosti o úhradu vstupenek na kulturní akce? Podle jakého klíče se někomu taková 

podpora případně udělí a komu ne?” 

 

MgA. Jiří Weberschinke, v.r. 

   předseda komise kultury a zahraniční spolupráce 


